
 

GENERALFORSAMLING H/F VASEN 

Søndag d. 2. marts 2025 kl. 11 i Fritidscentret, Vestergade 

Dagsorden: 

Velkomst 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Registrering af fremmødte haver 

4. Nedsættelse af stemmeudvalg 

5. Formandens beretning 

6. Regnskab 

7. Indkomne forslag 

9. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer: 

Marianne Kjærgaard - modtager genvalg 

Bitten Christensen - modtager genvalg 

9. Valg af 3-4 suppleanter til bestyrelsen 

10. Regnskab festudvalg 

11. Valg af festudvalg 

12. Valg af delegerede til Kredsrepræsentantskabsmødet 

13. Valg af suppleanter til Kredsrepræsentanskabsmødet 

14. Evt 

Indkomne forslag til Vasens generalforsamling 2/3-2025 

 

1; Jeg har et ønske om at det ikke er tilladt at kører med køretøjer over 3500 kg 

i vasen. Jeg har oplevet flere og flere store maskiner der ødelægger vores 



elskabe og hække. Jeg ved det er muligt at få tømt septiktanke med små 

køretøjer.   

 

2; Jeg har en ønske om at det bliver muligt at bruge maskiner til kl 15 lørdag 

og søndag fra kl 19. 

 

3; Jeg har et ønske om opsætning at Kamera  i skralderummet da vi flere 

gange sidste år oplevede der var affald der ikke hørte hjemme der.  

 

4; Et ønske om åbne toiletter på arbejdsdage, loppemarkeder mm. Hvor de 

bliver rengjorte efterfølgende .  

 

Venlig hilsen  

Rikke Elgaard  

Kørvelstræde 21   

————————————————— 

Kære "Vasen´s" bestyrelse 

  

I forbindelse med den kommende generalforsamling d. 2. marts 2025 vil jeg gerne foreslå 

følgende emner til dagsordenen: 

  

5; Ekstra ressourcer til dræn, kloak og vedligeholdelse af vejsystemet 

 

– Er der afsat midler til forbedringer og vedligeholdelse af disse områder  

   (hvor meget er Randers kommune en del af disse udgifter)? 

  

6; Mulighed for alternativt internet via Vestdjursnet 

 

– Internetudgifterne er for mange en stor post, men Vestdjursnet tilbyder en trådløs løsning 

til 149 kr. pr. måned for fri data og der kan laves aftale kun for de måneder, hvor man 

opholder sig i kolonien 7-8 mdr.. 

– Jeg har allerede fremsendt information om dette til bestyrelsen, men kan vi undersøge, om 

der er bred opbakning blandt medlemmerne til denne løsning? 

  

Jeg håber, at disse emner kan tages med til drøftelse på generalforsamlingen og ser frem til 

jeres tilbagemelding. 

  

Mange hilsner fra Dorte & Johnny Heidum – Kørvelstræde 

—————————————————— 

 

7; 



 
 

 


